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預備心敬拜上帝 

序樂 Prelude 

宣召 Call to Worship                        司會 Presider 

讚美 Singspiration            會眾 Congregation 

讀經 Scripture Reading                  列王紀下 6:1-23                司會 Presider 

信息 Message                                  看見看不見                       林宗民  傳道  

回應詩歌 Responsive Hymn         求祢開啟我心眼               會眾 Congregation 

歡迎 Welcome              司會 Presider 

報告 Announcement              司會 Presider 

頌榮 Doxology                   會眾 Congregation 

祝禱 Benediction                林宗民  傳道 

殿樂 Postlude 

 

【主日服事輪值表 Serving Personnel】 
 本週服事人員 下週服事人員 

晨禱 Prayer 林麗容 羅時晭 

主日學 Bible Study 楊正權 楊正權 

司會 Presider 劉淑真 

 

Julie 

領詩 Song-Leader 李國 Julie 

招待 Ushers Paul /林麗容 Paul /林麗容 

投影/音控 Audio Julie Amy 

小學主日學 陳裔安 梁曉芳 

早晨看顧/青少年主日學 Amy 林宗民 

炊事/廚房清潔 Hellen/瞿少芬 許淑真/Connie 

點數奉獻 鄭美蘭/陳幼芬 鄭美蘭/陳幼芬 

 
 
 

【報告事項 Announcements】 
【感謝】 
感謝林宗民傳道的信息分享，願神賜福林傳道的服事與家庭。 
【成人主日學】 
成人主日學- 早上 10:00實體教室#202。楊正權弟兄主講歌羅西
書(二)。下週繼續由楊正權弟兄主講歌羅西書(三)。 
【兒童主日學】 
[英文青少年 ]青少年的聚會於每周日早上十一點三十分 
Gracepoint Church 老師帶領，聚會地點在#201號教室。 
[K-Elementary] 四年級以下的孩童於每周日早上十一點聚會，
聚會地點在#400 號建築物。 
【教會消息】 
1. 甘心樂意的奉獻為神所喜愛，金錢奉獻請投入後方門口旁的

主日奉獻箱。 
2. 下週主日將由許徐平弟兄帶領證道，請代禱。 
3. 7/14下午 1:30pm 將舉辦敬拜訓練課程，有意願的弟兄姊妹

請向 Julie執事報名。 
【每周事工代禱】本週請繼續為東區五間教會(愛鄰、聖達、東
安、愛睦、恩聯)聯合在東區的植堂禱告，6/29日東區的牧者與
主席聚集商討植堂的異象與分工，會中許長老以「東區城市區
域性發展」為主題分享，恩聯分配到的職務是宣教組，求神帶
領各教會在 Inland Empire地區同心合意興旺福音。 
【代禱關懷 Thanksgiving and Prayer】 
1. 為萬國代禱系列：盧安達共和國(Republic of Rwanda)，首

都吉佳利 (Kigali)。盧安達是位於非洲中部偏東的內陸國，
地處東非高原，盧安達為非洲第二小國，人口卻最密集，約
有 1千 4百萬人。盧安達曾於 1994年發生嚴重種族衝突、屠
殺，僅僅 100 天就有 100 萬人遇難。宗教信仰以天主教及基
督教為主。 

2. 請為 Cedric 和 Wendy 在中國宣教代禱，也請為 Pattie 和
Jonas一家在挪威宣教代禱。 

3. 暑期期間，請為外出的兄姊禱告旅程平安，也請為教會中身
體欠安的長輩禱告。 
 



【上週出席 Last Week’s Attendance】 
 
 

主日崇拜 Sunday Worship  

37 
兒童主日學 Sunday School 

 

5 

成人主日學 Adult Class 11 晨禱會 6 

週間聚會出席  

(第一、三週週日) 恩典小組  NA (週五)晚 Riverside 信實小組 國慶暫停 

(週四) 姊妹查經小組 暑假暫停 (週二)Riverside 節制小組  7 

(週日)快樂學 英語班 暫停   

 

 

【6/30 主日奉獻】 

 經常費奉獻：675.-                   

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                                                      奉獻總金額：$ 675. - 

 
 

週間小組 聚會時間 聚會內容 聯絡人 

恩典小組 
每月第一第三週日 

1:30~3:30 PM 
實體聚會 

Tiffany 師母 
909-485-5189 

姊妹查經小組 
每週四 

3:45~5:00 PM 
Zoom ID:9517887822 
Passcode # 9517887822 

Helen 姊妹 
909-267-8656 

Riverside 信實小組 
每週五 

7:00~9:00 PM 
Zoom ID:9517887822 
Passcode # 9517887822 

孫樹威弟兄 
323-739-8423 

Riverside  
南區節制小組 

每週二 
7:00~8:30PM 

Zoom ID:9517887822 
Passcode # 9517887822 

顏德興弟兄 
626-366-2007 

快樂學 英語班 
每週日 

8:00~9:30PM 
Zoom ID:9517887822 
Passcode # 9517887822 

林宗民傳道 
909-485-5189 

 
 
 
 
 
 
 

恩聯台福基督教會 

Evangelical Formosan Church of the 
Inland Empire 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

1363 W. Linden Street, Riverside, CA 92507 
電話 TEL：951-788-7822 

Website HTTPs://efcinlandempire.org/   
E-Mail: efcieweb@gmail.com 

裝備年 
恩聯 2024 年度主題「領受真道、效法基督」 

(帖撒羅尼迦前書 1：6) 

Receive the Word, Imitate the Lord 

(1Thessalonians 1：6) 

督導牧師：劉港木牧師(C) 626-643-8286 
Supervising Pastor: Livingstone Liu 
E-Mail：livingstone.liu@gmail.com 

 
駐堂傳道：林宗民傳道 (C)909-485-5189 

Ministor: David Lin 
E-Mail:david0501@gmail.com 

 
長執會主席：羅時晭(C) 909-734-3046 

Chairperson：Jack Lo 
E-Mail：chrismails@gmail.com 

 

主日聚會時間：周日上午十一點開始 

mailto:livingstone.liu@gmail.com


【講員】林宗民 傳道                      July, 7 2024 

看見看不見 

  列王紀下 6:1-23        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

問題與討論： 

1. 你有過失而復得的經驗嗎? 當時有何感受? 

2. 請分享在列王紀下 6:1-7 漂浮斧頭的神蹟中，經文要我們看見

什麼? 

3. 當以色列王看見敵軍時，要殺死他們，你覺得合理嗎? 從列王

紀下 6:8-23 中，你有看見神的恩賜(gift)嗎？要如何得著呢? 

4. 您有經歷過不應得而得的“恩典”時刻嗎？ 

 

金句背誦 Memory Verse： 

以利沙禱告說：「耶和華啊，求你開這少年人的眼目，使他能看

見。」耶和華開他的眼目，他就看見滿山有火車火馬圍繞以利沙。

(列王紀下 6:17)   

 

 

 

 

 

 

 

主禱文 Lord's Prayer： 

我們在天上的父：願人都尊你的名為聖。 

願你的國降臨；願你的旨意行在地上，如同行在天上。 

我們日用的飲食，今日賜給我們。 

免我們的債，如同我們免了人的債。 

不叫我們遇見試探；救我們脫離兇惡。 

因為國度、權柄、榮耀，全是你的，直到永遠。阿們。 



2Ki 6:1  Now the sons of the prophets said to Elisha, “See, the place where 

we dwell under your charge is too small for us. 2Ki 6:2  Let us go to the 

Jordan and each of us get there a log, and let us make a place for us to 

dwell there.” And he answered, “Go.” 2Ki 6:3  Then one of them said, “Be 

pleased to go with your servants.” And he answered, “I will go.” 2Ki 

6:4  So he went with them. And when they came to the Jordan, they cut 

down trees. 2Ki 6:5  But as one was felling a log, his axe head fell into the 

water, and he cried out, “Alas, my master! It was borrowed.” 2Ki 

6:6  Then the man of God said, “Where did it fall?” When he showed him 

the place, he cut off a stick and threw it in there and made the iron float.  

2Ki 6:7  And he said, “Take it up.” So he reached out his hand and took it.  

 

2Ki 6:8  Once when the king of Syria was warring against Israel, he took 

counsel with his servants, saying, “At such and such a place shall be my 

camp.” 2Ki 6:9  But the man of God sent word to the king of Israel, 

“Beware that you do not pass this place, for the Syrians are going down 

there.” 2Ki 6:10  And the king of Israel sent to the place about which the 

man of God told him. Thus he used to warn him, so that he saved himself 

there more than once or twice. 2Ki 6:11  And the mind of the king of Syria 

was greatly troubled because of this thing, and he called his servants and 

said to them, “Will you not show me who of us is for the king of Israel?”  

2Ki 6:12  And one of his servants said, “None, my lord, O king; but Elisha, 

the prophet who is in Israel, tells the king of Israel the words that you 

speak in your bedroom.” 2Ki 6:13  And he said, “Go and see where he is, 

that I may send and seize him.” It was told him, “Behold, he is in 

Dothan.” 2Ki 6:14  So he sent there horses and chariots and a great army, 

and they came by night and surrounded the city. 2Ki 6:15  When the 

servant of the man of God rose early in the morning and went out, behold, 

an army with horses and chariots was all around the city. And the servant 

said, “Alas, my master! What shall we do?” 2Ki 6:16  He said, “Do not be 

afraid, for those who are with us are more than those who are with them.”  

2Ki 6:17  Then Elisha prayed and said, “O LORD, please open his eyes 

that he may see.” So the LORD opened the eyes of the young man, and he 

saw, and behold, the mountain was full of horses and chariots of fire all 

around Elisha. 2Ki 6:18  And when the Syrians came down against him, 

Elisha prayed to the LORD and said, “Please strike this people with 

blindness.” So he struck them with blindness in accordance with the prayer 

of Elisha. 2Ki 6:19  And Elisha said to them, “This is not the way, and this 

is not the city. Follow me, and I will bring you to the man whom you 

seek.” And he led them to Samaria. 2Ki 6:20  As soon as they entered 

Samaria, Elisha said, “O LORD, open the eyes of these men, that they may 

see.” So the LORD opened their eyes and they saw, and behold, they were 

in the midst of Samaria. 2Ki 6:21  As soon as the king of Israel saw them, 

he said to Elisha, “My father, shall I strike them down? Shall I strike them 

down?” 2Ki 6:22  He answered, “You shall not strike them down. Would 

you strike down those whom you have taken captive with your sword and 

with your bow? Set bread and water before them, that they may eat and 

drink and go to their master.” 2Ki 6:23  So he prepared for them a great 

feast, and when they had eaten and drunk, he sent them away, and they 

went to their master. And the Syrians did not come again on raids into the 

land of Israel.  


